

سياسة الأنظمة الإدارية المتكاملة
INTEGRATED MANAGEMENT SYSTEMS POLICY (IMS)

Ma'aden Phosphate Company (MPC) Management is committed in providing high quality products to its customers in compliance with relevant international standards. MPC management will ensure that customers' and relevant stakeholder's expectations are exceeded while maintaining health, safety, and security of employees, contractors, facilities and care for environment.

تلتزم شركة معادن للفوسفات مع المعايير العالمية بتزويد عملائها بمنتجات عالية الجودة وتضمن الشركة سعيها الجاد لتجاوز توقعات عملائها في ظل المحافظة التامة على صحة وسلامة وأمن جميع منسوبيها و ممتلكاتها والإهتمام بالبيئة.

MPC management is committed to comply with applicable rules, regulations and other requirements of Health, Safety, Security, Environment, Quality, Energy, Asset Management Standards and International Fertilizer Association (IFA) principles. MPC management will operate its plants with minimum energy consumption by utilizing energy efficient materials, services and designs.

تلتزم إدارة الشركة بتطبيق كافة القوانين والأنظمة ذات الصلة، الخاصة بالأمن والسلامة والمحافظة على البيئة والجودة والطاقة والمحافظة على الأصول، ومبادئ الاتحاد الدولي للأسمدة ايضاً، وتحسين استهلاك الطاقة للحد من استنزاف الموارد الطبيعية وذلك بتشغيل مصانعها بأقل طاقة ممكنة عن طريق العناية بتصميم مصانعها بشكل يقلل من استهلاك الطاقة والحرص على الحصول على البدائل ذات الكفاءة العالية في استهلاك الطاقة .

MPC management is committed to update and maintain its assets in a disciplined way to enhance plant availability within optimum cost.

تلتزم إدارة الشركة بتحديث أصولها والمحافظة عليها لضمان استمرارية عمل مصانعها بطريقة منتظمة وفق المعايير المثلى وضمن التكلفة المثلى.

MPC management is committed to conserve natural resources by reducing waste generated from processes and preventing pollution of air, water and land. MPC management will ensure as much as possible that all wastes are being reused, recycled, or disposed of in a safe and environment-friendly manner.

تلتزم إدارة الشركة بالحفاظ على الموارد الطبيعية وحمايتها من خلال تقليل النفايات التي تتولد خلال عمليات التصنيع ومنع تلوث الهواء والمياه والأراضي ويتم ذلك عن طريق التأكد قدر الإمكان من أن جميع النفايات الناتجة عن عمليات الشركة يتم إعادة استخدامها أو إعادة تدويرها أو التخلص منها بطريقة آمنة وسليمة بيئياً.

MPC management is committed to prevent injury / ill-health to employees, contractors and all relevant interested parties through H&S programs participation and consultation.

تلتزم إدارة الشركة بالحيولة دون وقوع أي إصابات أو أي حالات مرضية لجميع موظفي الشركة والمقاولين من خلال برامج السلامة والصحة التوعوية والتثقيفية.

MPC management is committed to identify, assess and manage risks associated with its policies, objectives and intend to embed risk management into culture of MPC and its staff behavior and stakeholder engagement.

تلتزم إدارة الشركة بتحديد وتقييم وإدارة المخاطر المرتبطة مع سياساتها وأهدافها وتضمن إدارة المخاطر في ثقافة وسلوك موظفيها.

MPC management will continue improving the organizational performance and management system related to Health, Safety, Security, Environment, Quality, Energy and Asset through regular reviews, evaluations and enhancing MPC employees' competencies and awareness.


تستمر إدارة الشركة في تحسين وتطوير أدائها في مجالات الصحة والسلامة والأمن والبيئة و الجودة والطاقة والمحافظة على الأصول وذلك من خلال التقييم والمراجعة المستمرة في تعزيز كفاءة ووعي موظفيها وتدريبهم بالشكل الذي يؤدي إلى تحقيق أفضل النتائج.

MPC management will bring clear vision, leadership and proactive guidance toward sustaining a program of Responsible Care and ensure full support and development of that program.

تحرص إدارة الشركة على توفير رؤية وقيادة واضحتين تجاه برنامج مسؤولية الرعاية المستدامة بوضع الخطط وتوجيه جميع موظفي الشركة للإلتزام بهذا البرنامج مع دعمه وتطويره بشكل مستمر .

The success of this policy requires all company employees, contractors, suppliers, and visitors to work as a team to achieve MPC goals for Health, Safety, Security, Environment, Quality, Energy and Asset.

يتطلب نجاح تطبيق هذه السياسة من جميع الموظفين والموردين والمقاولين وزوار الشركة العمل كفريق واحد لتحقيق أهداف الصحة والسلامة والأمن والجودة والمحافظة على البيئة والطاقة وكافة أصول الشركة.


President